
Interpelacja na Sesji Rady Powiatu Kartuskiego w dniu 3 grudnia 2021 r.  

  

Składam podziękowanie za uwzględnienie mego wniosku i poprowadzenie nowej linii autobusowej 

aż do Banina. Jest to spełnienie prośby artykułowanej od kilku lat przez mieszkańców. Jestem 

przekonany, że zaowocuje to zdecydowanie większą liczbą uczniów z Banina, którzy zdecydują się 

pobierać nauki w szkołach średnich naszego powiatu, zwłaszcza w Kartuzach i Przodkowie. 

Jednocześnie dziękuję za wykonanie oświetlenia pomiędzy Dąbrową i Baninem. Wiadomo, że trwają 

także rozmowy nad potrzebą przeprojektowania i wykonania wysłużonego oświetlenia w centrum 

Banina. Chcę złożyć interpelację, by na etapie projektowania uwzględnić oświetlenie powstającego 

obelisku na cześć ofiar II wojny światowej z okolic Banina. Nie wymaga to działania dotykowych 

słupów tylko odpowiedniego skierowania światła i być może dodatkowej lampy. Dziękuję także 

Wydziałowi Budownictwa za sprawne przeprowadzenie procesu wydania zezwolenia na budowę 

obelisku.  

Dziękuję za uwagę,  

Eugeniusz Pryczkowski 

  

 


